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Mødeleder 
 

Kasper   

Dagsorden Punkt Ansvar  

A. Kommentar til referat Rettelser og kommentar til seneste re-
ferat fra 31. oktober 2022 (1 bilag) 

  

Godkendt. 

a) Elevråd Orientering: 
Siden sidst mm. 

 10 

Caroline har valgt at trække sig fra skolebestyrelsen. 
Der er tre elever fra Hotherskolen, der deltog i Danske Elevers landskonference.  
Hotherskolens elevråd er blevet valgt af Skolestyrken til at være forsøgspersoner i en proces, hvor Skolestyrken 
faciliterer elevrådet til at få elevernes stemme frem. Eleverne ønsker, at de voksne bliver bedre til at lytte til dem.  

1. Mål og indholdsbeskrivelse i SFO 
1 bilag 

 IB/RT 15 

Mål og indholdsbeskrivelse for SFO er redigeret. SFO-personalet ønsker at være mere deltagende til forældremø-
der i skoledelen samt deltage til skole/hjemsamtaler. Der er kigget på fx processen, hvordan Spirebørn begynder 
på Hotherskolen.  
 
Skolebestyrelsen tager mål og indholdsbeskrivelse i SFO til efterretning.   

2. Dagskolens fysiske rammer og aktuelle arbejds-
miljø 

 MOL 10 

Arbejdstilsynet har varslet besøg på Dagskolen. Der har været en bekymrende stigning i sager om magtanvendel-
ser samt sager om vold og trusler mod personalet på Dagskolen. Medarbejderne på Dagskolen oplever et godt 
samarbejde med ledelsen, vedr. de udfordringer der er på Dagskolen. Der har været afholdt møder med center-
chef, medarbejder fra HR, René Tuekær og Marianne Olesen samt lederen fra PPR.  

Centerchefen har tilbudt forskellige løsningsforslag og Magnoliegården har også budt ind på at hjælpe.  

3. Skolebestyrelsens målsætninger 
 

 CBG 15 

Thomas har nu fået adgang til indstilling af tider til de to Torontoblink på Bygaden.  
 
Skolebestyrelsen efterlyser de opdaterede tal for indmeldinger til kommende 0. klasser. Disse præsenteres på 
skolebestyrelsesmødet mandag den 23. januar 2023.  
 
Christian har været i dialog med skolebestyrelsesformanden på Strøbyskolen, som er meget glad for deres skole-
patrulje.  
 
Skolebestyrelsen vil sende mail ud og ønske glædelig jul. 
 
Der er ingen opdateringer i forbindelse med renovering af Hotherskolens legepladser.  

4. Skoleudviklingssamtaler – skoleåret 2022/23 
1 bilag 

 RT 15 

Skoleudviklingssamtaler erstatter kvalitetsrapporterne. Kommunalbestyrelsen har ansvaret for, at skoleudviklings-
samtalerne bliver gennemført. De kan vælge at uddelegere opgaven 

5. Meddelelsesbog – erstatning af elevplaner 
 

 TV 10 

Meddelelsesbog erstatter den gamle elevplan. Meddelelsen skal være ressourcebaseret og skal udarbejdes i 
samarbejde mellem personale, forældre og elever i fællesskab. Dette betyder en stor ændring i strukturen, for 
hvordan skole/hjemsamtaler afholdes.  
Skolebestyrelsen godkender, at der i indeværende skoleår udarbejdes handleplaner/fokuspunkter for dansk, mate-
matik og trivsel.  



Dette evalueres på et skolebestyrelsesmøde inden sommerferien.  
 

6. Elevernes trivsel – national trivselsmåling 
2 bilag 

 TV/RT 15 

Udsættes til næste skolebestyrelsesmøde mandag den 23. januar 2023. 

7. Sygefravær oktober 2022 
1 bilag (Sygefravær november 2022 eftersendes) 

 RT 5 

Taget til efterretning.  

8. Økonomi  
 

 TV 15 

Thomas er i gang med årsregnskabet. Dette fremlægges på skolebestyrelsesmødet mandag den 23. januar 2023. 
Restpuljen fra driftsbudgettet er pt. på ca. 60.000 kr. som er lagt ud til ønsker fra fagudvalg mm.  

9. Meddelelser:     

     

 a) SB Formand 

• Dialogmøde 4/10 2022 – 1 bilag 

Orientering: 
Siden sidst mm. 

CBG 10 

Christian orienterede fra dialogmødet 4. oktober 2023. Der er skrevet et brev til provstiet vedr. ønske om ændring 
af konfirmationsalderen fra 7. årgang til 8. årgang.  

 b) Ledelsen 

• Anlægsprojekter 25/11 2022 – 1 bilag 

Orientering: 
Siden sidst mm. 

RT/TV 10 

René har indsendt anlægsønsker til budget 2024 til forvaltningen efter anmodning fra Centerchefen. 

Der har været foretaget APV på Hotherskolen/Dagskolen/SFO1 og 2.  

 c) Medarbejdere 
 

Orientering: 
Siden sidst mm. 

BMO/BT 10 

Fritidsgården har fået foretaget en undersøgelse om mulighed for lydisolering mellem etagerne.  
Der arbejdes samtidig på bedre indeklima på Fritidsgården. 
Der er begyndt ny pædagogstuderende i perioden 1. december 2022 til maj 2023. 
 
Der er lærerpraktikanter i udskolingen i ugerne 49 samt 2-5.  
 
Velkomstklasserne fungerer pt. godt med to homogene klasser.  
 
BT og RT har været til møde vedr. den kommunale redegørelse.  

10. Eventuelt 
 

  5 

Intet.  

 


